

沙田 302 管理 有 限 公 司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/072/21/LC

致：碧濤花園第一期各業主

通 告

有關：管理處聯絡電話事宜

茲通知各業戶，由於大維修工程正進入竣工階段，管理處原於上車場設立的大維修辦公室已改為屋苑工程部，原用的辦公室電話 36197192 將會暫停使用。

如各業主希望查詢及聯絡本處有關一般屋苑事務及大維修事務，歡迎親臨屋苑地下正門入口旁管理處，或致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2021 年 4 月 1 日

Date : 1st April 2021

To : All Owners of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Contact Telephone Number of Management Office

We would like to inform that, as the renovation project is entering the completion stage, the office originally set up by the management office in the upper floor of parking lot has been changed to the estate maintenance office, and the original office telephone number 36197192 will be suspended.

If owners want to inquire about and contact our office about general housing estate affairs and major renovation matters, please visit the management office next to the main entrance on the ground floor of the Estate in person, or call 2646 1859 to contact our staff.

Thank you for your kind attention



Management Office of Pictorial Garden Phase I

通告張貼日期至 2021 年 4 月 15 日
Notice will be posted until 15 April 2021